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کسب رتبه دوم مسابقات مارپیچ کوچک آلپاین 
قهرمانی کشور توسط فائزه ابوالحسنی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: فائزه ابوالحس�نی  رتبه دوم 
مسابقات مارپیچ کوچک آلپاین قهرمانی کشور کسب کرد.

ب��ه گزارش س��رویس ورزش��ی عص��رآزادی، فائزه ابوالحس��نی عضو تیم اس��کی اس��تان 
آذربایجان ش��رقی رتبه دوم مس��ابقات مارپیچ کوچک بخش جوانان اس��کی آلپاین قهرمانی 

کشور و بین المللی شهرنشینان )FIS( را کسب کرد.
رقابت های اس��کی آلپاین قهرمانی کش��ور و رقابت های بین المللی شهرنشینان  به میزبانی 
پیست بین المللی شمشک در دو رشته مارپیچ بزرگ و مارپیچ کوچک برگزار شد و از استان 
آذربایجان ش��رقی پارمیس علیزاده حصار در رده بزرگسالان و فائزه ابوالحسنی، عطا مرادیان 

و هیراد طباطبایی در رده جوانان این مسابقات شرکت کردند.

جهش عجیب عجب شیر در تکواندو آذربایجان شرقی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد دلیر: مس�ابقات تکواندو نونهالان پسر 
آذربایجان ش�رقی با حضور 169 تکواندوکار، بیش�ترین ش�رکت کننده را به خود 

اختصاص داده بود.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، مسابقات تکواندو نونهالان پسر آذربایجان شرقی در 
حالی با قهرمانی تیمی تکواندو تبریز به پایان رس��ید که عجب ش��یر با اختلاف اندک نسبت 

به تبریز و میانه، سوم شد.
از 10 طلای مس��ابقات سهم ش��هرهای تبریز، میانه و عجب شیر 3 طلا بود و یک طلا هم 

به ملکان رسید.
تبریز که با 61 ش��رکت کننده بیش��ترین تکواندوکار را داش��ت، با 3 طلا،  نقره و 7 برنز 
بهترین عملکرد را داش��ت. میانه که از قطب های س��نتی تکواندو کشور است با 35 شرکت 
کننده، با 3 طلا، 2 نقره و 7 برنز کسب کرد. اما درخشش تکواندوکاران عجب شیر تنها با 17 
نفر با کسب 3 طلا، 2 نقره و 3 برنز، ملث قدرت تکواندو آذربایجان شرقی را تکمیل کرد. به 

تناسب شرکت کننده عجب شیر در بین تمامی شهرهای استان بهترین عملکرد را داشت.
مل��کان، ترکمنچای و اه��ر در رده های بعدی قرار گرفته و تکواندوکاران ش��هرهای مرند، 

شبستر، هشترود، بناب و هریس از کسب مدال بازماندند.
تعداد شرکت کننده شهرستان ها و مدال:

تبریز  )61نفر(: 3طلا 5 نقره 6 برنز
میانه )35نفر (: 3طلا _ 2نقره _  7 برنز  

عجبشیر  )17نفر (: 3طلا _ 2نقره _ 3برنز
ملکان  )6نفر (: 1طلا _1برنز

ترکمنچای )5نفر (: 1نقره
اهر )5نفر (: 3برنز

 مرن��د )10نف��ر (، هش��ترود  )9نف��ر (،  بناب )9نفر (، شبس��تر )7نفر (، هری��س  )5نفر(
بدون مدال

انتخاب سرپرست هیأت کونگ فو و هنرهای رزمی 
آذربایجان شرقی

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور: 
یوس�ف هدایی سرپرس�ت هیأت کونگ فو و 

هنرهای رزمی آذربایجان شرقی شد
به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی، طی 
حکمی از سوی رضا حیدری سرپرست فدراسیون 
کونگ فو و هنرهای رزمی کشور » یوسف هدایی « 
به عنوان سرپرست این هیات در استان آذربایجان 

شرقی منصوب شد.
این انتصاب با پیشنهاد مدیرکل ورزش و جوانان 
استان آذربایجان ش��رقی و تایید رئیس فدراسیون 
صورت گرفته و براساس این حکم، هدایی موظف 
اس��ت مراحل برگزاری انتخابات هیات استان را در اسرع وقت بر اساس روال قانونی و ایجاد 

موقعیت مناسب برای ترغیب و اشتیاق داوطلبان پیگیری نماید.

 فتح الله زاده: مهدیه از مدعیان قهرمانی
 لیگ برتر است

ورزش�ی  س�رویس   / عص�رآزادی 
- فرهادپ�ور:  مدی�ر عام�ل باش�گاه 
مهدیه تبریز گفت: امسال از مدعیان 
قهرمان�ی لیگ برتر فوتب�ال نونهالان 

کشور هستیم.
به گزارش سرویس ورزشی عصرآزادی، 
مهدی فتح الله زاده اظهار داش��ت: ماراتن 
مرحله مقدماتی لیگ برتر نونهالان کشور 
به پایان رس��ید و خوشحالم با وجود اینکه 
این مسابقات را با شکست آغاز کردیم، اما 
در نهایت با صدرنش��ینی ب��ه دور بعد راه 

یافتیم.
وی گف��ت: رم��ز موفقی��ت تی��م م��ا 
خس��تگی ناپذی��ری و ت��اش ت��ا آخرین 
دقیق��ه از بازی ب��وده و خوش��بختانه دو 
هفت��ه پیش از پایان مس��ابقات صعودمان 
ب��ه دور  را حتم��ی ک��رده و توانس��تیم 
بع��دی ای��ن رقابت ه��ای راه یابیم. وی افزود: در دو بازی آخر که جنبه تش��ریفاتی داش��ت، 
 از تمامی نفرات خود اس��تفاده کرده و نش��ان دادیم به پش��توانه سازی هم اهمیت می دهیم

مدیر عامل باشگاه مهدیه تبریز گفت: در لیگ برتر نونهالان کشور از مدعیان قهرمانی هستیم 
و در تاش هس��تیم در تمامی رده های باشگاه مهدیه در مسابقات کشوری تیمداری کرده و 

مهدیه را به قطب فوتبال تبریز در رده نونهالان تبدیل خواهیم کرد.

ریی�س فدراس�یون کش�تی گف�ت: اگ�ر برای 
مس�ئولان ورزش بازی های آسیایی مهم است از 

همین الان باید بیایند و به کشتی کمک کنند.
علیرض��ا دبیر رییس فدراس��یون کش��تی در ابتدای 
نشس��ت خبری، با بیان اینکه کش��تی با همت جامعه 
کش��تی و اهالی رسانه به این نقطه رسیده است، گفت: 
علی دبیر مهم نیست، یکسری شاید بخواهند خودشان 
در کش��تی دیده شوند اما من دنبال این چیزها نیستم. 
کش��تی حقش خیلی بالاتر از این هاست. اگر حمایت 
های رسانه ها نبود حتما نتایج خوبی که به دست آمد 
اتفاق نمی افتاد. این تازه ش��روع کار ماس��ت. مسابقات 
جهانی صربس��تان برای ما خیلی مهم اس��ت و با تمام 

قدرت عازم رقابت های جهانی خواهیم شد.
رییس فدراسیون کشتی درباره حواشی مجمع کمیته 
المپیک، گفت: هر حرفی بوده آنجا زدم. وقتی کل اعضای 
مجمع رای دادند من هم تمکین می کنم و احترام می 
گذارم. من روی بحث بودجه حرف داش��تم و هم اینکه 
اعضای هیات اجرایی رییس فدراس��یون نبودند و باید 
افرادی باش��ند که انگیزه داشته باشند. یکی از اعضای 
هی��ات اجرایی دروغ گف��ت، زمانی که من نایب رییس 
کمیته بودم دی ۹۶ بیرون آمدم، ان زمان بودجه کشتی 
۵ میلیارد بود، س��ال ه��ای ۹۴ و ۹۵ هم همین میزان 
بود. نمی دانم چرا این ها از خدا نمی ترس��ند دروغ می 
گویند. از سال ۹۷ بودجه کشتی شد ۲ میلیارد که یکی 
از اعضای هیات اجرایی گفت به خاطر برخی مسائل می 

خواستیم حال خادم را بگیریم.
وی خاطرنشان کرد: آمدند امتیازبندی کردند و سقف 
۱۰۰۰ امتیاز را گذاش��تند و گفتند هر کس برس��د ۴ 
میلیارد می گیرد. کشتی فرنگی و آزاد ما به تنهایی هر 
کدام ۱۰۰۰ را رد کردند، آزاد و فرنگی را باید جدا حساب 
کنند. تکواندو و وزنه برداری هر کدام ۲ سهمیه گرفتند 
اما آزاد و فرنگی ما هر کدام ۳ برابر سهمیه گرفتند. من 
با هیچ کس شخصا اختافی ندارم، جامعه کشتی من را 
جامعه کش��تی انتخاب کرد که حرف بزنم و حق ندارم 
لابی شخصی داشته باشم. خدا باید راضی باشد، هر جا 
دیدید غیر واقع حرف می زنم یقه من را بگیرید. چرا باید 
از ۲۱۶ میلیارد کمیته فقط ۸ میلیارد به کشتی برسد؟ 
دولت به ما نمی تواند جدا پول بدهد، آقای نوبخت آمد 
۷ میلیارد و نیم داد، ما گفتیم به حساب کمیته بریزید به 
ما بدهند اما آن را هم به حساب من می گذارند یا جایزه 

دلاری یزدانی و گرایی را به حساب ما می گذارند.
دبیر افزود: صالحی امیری همین که توانسته هیات 
اجرای��ی را مدیری��ت کند یعنی آدم ق��وی و مدیری 
اس��ت، او خوب کار کرده و توانس��ته ارتباطات خوبی 
بگی��رد، از لحاظ مدیریتی وی را قب��ول دارم اما من 

ح��رف هایم را می زن��م. مجمع تا مه��ر انتخابات را 
تعوی��ق انداخ��ت. الان هم قصد داریم ب��ا تیم دوم یا 
سوم به بازی های آس��یایی برویم. رییس فدراسیون 
کشتی خاطرنشان کرد: مسابقات قهرمانی آسیا برای 
ما تدارکاتی است، ۱۰ لار اول شدیم و اتفاقی نیفتاد، 
ما تیمی جوان از جام تختی را به قهرمانی آس��یا می 
فرس��تیم، برای همین مغولس��تان نفری ۴۴ میلیون 
پ��ول بلیت برای ۶۰ نفر می ش��ود. ۴ داور S۱ مان را 
هم باید ببریم. به غیر از پول بلیت ۱۰ شب برای هر 
کدام باید ۱۸۰ یورو بدهیم. ما رده های سنی مختلف 
داریم و باید در مسابقات زیادی شرکت کنیم، ببینید 
ب��ه چه بودجه ای نیاز داریم؟ همین الان تیم فرنگی 
جوانان در زاهدان اس��ت، نوجوانان فرنگی سیستان و 
بلوچس��تان اس��ت، بروجرد و کرمان هم تیم های ما 
اردو دارند، بعد ساخت و ساز و بدهی هم داریم. علی 
دبیر را له کنید اما به کشتی کمک کنید، من نیامده 

ام کشتی را هزینه خودم کنم.
وی افزود: اولویت ما جهانی است اما اگر برای کمیته و 
وزارت بازی های آسیایی مهم است باید بیایند بنشینند 
حساب و کتاب کنند و کمک کنند. آن هم نه یک ماه 
مان��ده به بازی های آس��یایی، الان باید بیایند و کمک 
کنند. در فاصله ۷ یا ۸ روز از جهانی باید در بازی های 
آسیایی شرکت کنیم، باید بیایند و کمک کنند. الان باید 
مسابقه خوب برویم و به بچه هایمان برسم. تیم اصلی را 
به مسابقات جهانی می فرستیم، مگر اینکه دوستان پای 
کار بیایند، مدام ما را جلسات کارشناسی می برند اما کار 
خودشان را می کنند، این بار آن ها اینجا بیایند و حرف 

های ما را بشنوند. اگر کشتی در بازی های آسیایی مهم 
حداقل نصف حق کشتی را بدهند.

دبیر خاطرنشان کرد: به وزیر ورزش گفتم خداوکیلی 
من را بردار، دستت را هم می بوسم، من از خدایم است، 
من وظیفه دارم از کش��تی دفاع کنم و حقش را بگیرم. 
چند روز پیش در جوانان آزاد خراس��ان اول ش��د، من 
برای مازندان ناراحتم، این تیم سوم شد، البرز دوم شد. 
مازندران برای من بچه زرنگم است و باید مراقبش باشم. 
کش��تی مازندران باید همیشه قوی باشد. هر چه دست 
من باز باشد و به کشتی گیر و مربی و هیات هایم برسم 
در المپیک موفق تر می ش��ویم. بودجه را باید بر اساس 

عدالت بدهند.
یکس��ری آدم بی تقوا گفتند فانی کشتی را سکوی 
خود کرده اس��ت، رزومه هر کسی مشخص است. دوره 
ای در زمان امیر خادم که رییس فراکسیون ورزش بود 
واقعا بودجه ورزش خیلی خوب بالا آمد. من که دنبالش 
نیستم اما یکسری ورزشکاران بروند کاندیدا شوند و مردم 
رای بدهند تا بودجه ورزش را بالا ببرند. وی با بیان این 
چونه ورزش کوچک بسته شده است، یکسری دوستان 
در مجلس واقعا کمک می کنند و از آن ها تش��کر می 
کنم. وی در ادامه با اشاره به اینکه هیجکش نمی تواند 
در کش��تی مدعی ش��ود که حقش در تیم ملی خورده 
شده اس��ت، گفت: کشتی آزاد با کش��تی فرنگی فرق 
دارد، تعدادشان قابل قیاس نیست و حتی نوع بدنسازی 
و تمری��ن آن ها هم متفاوت اس��ت، پس نحوه انتخابی 
آن ها هم متفاوت اس��ت اما مهم این اس��ت که عدالت 
برقرار است. به مربیان هم گفتم به جای اینکه قهرمان 

نوجوانان جهان بدهید به من قهرمان جهان و المپیک 
بدهید. از سرمربیان تیم ملی تشکر می کنم و به آن ها 

هم اعتماد دارم.
دبیر درباره احتمال غیبت روسیه در مسابقات جهانی 
گفت: اول اینکه ورزش سیاسی است چرا آنقدر کشورهای 
دیگر حمله کردند کاری نداشتند؟ کشتی بدون روسیه، 
آمریکا و ایران، هیچ نیست. از آمریکا هم برای جام تختی 
و جام هاش��می نژاد دعوت کردم، دوست دارم مثل زمان 
خودم با آمریکا و روسیه مبارزه کنیم، یادتان باشد کشتی 
توسط امریکا و روسیه در المپیک ماند. رییس فدراسیون 
کشتی درباره کم کاری برخی هیات های استانی کشتی 
مثل تهران، گفت: روز اول که آمدم گفتم هیات های بی 
عرضه و مربیانی که به روز نیستند، مشکل کشتی هستند. 
من مشکل پول را حل می کنم اما من دیگر در باشگاه ها 
که نیستم. مربی باید خودش بخواهد رشد کند و پیگیر 
باشد. به انستیتو گفتم مثا از مهدی تقوی فیلم بگیرید 
دو تا فن یاد بدهد روی سایت بگذارید. درباره هیات های 
کشتی هم با هیچ کس تعارف ندارم، هر کس کم کار است 
باید نقد ش��ود و پاسخگو باشد. اینجا دو روز است، من از 

آخرتم می ترسم.
وی درب��اره دعوت از تیم آمریکا به جام تختی، گفت: 
رسما دعوت کردیم چون معتقدیم یکی از برترین تیم 
های جهان اس��ت. دیش��ب ایمیل زدیم و هنوز جوابی 
نگرفتیم. دنبال می کنیم ویزای فرودگاهی به آن ها داده 

شود. ما ایرانی ها بلدیم و مهمان نواز هستیم.
دبی��ر درباره تعویق انتخاب��ات کمیته المپیک گفت: 
وزارت و کمیته دو ضلع قدرت ورزش کشور هستند، هر 
دو ضلع دوست داشتند انتخابات عقب بیفتد، در مجمع 
هم صحبت های هر دو طرف مش��خص بود که دوست 
داشتند انتخابات عقب بیفتد، خب من تنهایی چه کاری 
می توانم بکنم. من تیکه هایم را انداختم و به یکس��ری 
گفتم بلدی با ه��ر وزیری ببندی. من آمده ام فقط کار 
کنم و وظیفه ام است. دو طرف دوست داشتند انتخابات 
تعویق بیفتد و هیچ رییس فدراس��یونی هم در مجمع 
حرف نزد. تعویق انتخابات دلایل پشت پرده ای داشت 

که کاما مشخص است.
وی درباره اینکه آیا نامزد ریاس��ت کمیته می شود یا 
خیر، گفت: من همین جا بتوانم کار را جلو ببرم به وزارت 
و کمیته کمک می کنم جون ۸۰ درصد کار آن ها هم 
همین است. من صبح به وزیر گفتم من را برداری دستت 
را می بوس��م. من همینجا هس��تم و هیچ قصدی برای 
کاندیدا شدن ندارم. وی با بیان اینکه ۵ کشور درخواست 
برگزاری اردو با تیم نوجوانان ما را دارند، گفت: هر چه ما 
قوی تر شویم تیم های جهان می آیند و در مسابقات ما 

هم شرکت می کنند.

دبیر: بازی های آسیایی اولویت ما نیست

 دیدار رییس فدراسیون جهانی بدنسازی
با صالحی امیری

طبیعی است که اهداف بزرگی در جام جهانی داشته باشیم

اسکوچیچ: بهترین در آسیا هستیم

رییس فدراس�یون جهانی بدنسازی در س�فر به ایران با 
رییس کمیته ملی المپیک دیدار کرد.

در دیدار صالحی امیری، ریی��س کمیته ملی المپیک با رافائل 
س��انتونخا، رییس اس��پانیایی فدراس��یون جهانی پرورش اندام، 
نصرالله سجادی مش��اور عالی رییس، کیکاوس سعیدی دبیرکل 
کمیت��ه ملی المپیک و عبدالمهدی نصیرزاده رییس فدراس��یون 

بدنسازی و پرورش اندام ایران نیز حضور داشتند.
در ابتدای نشس��ت صالحی امیری ضمن خوش��امدگویی اظهار 
کرد: نصیرزاده ظرفیت های جدیدی در فدراسیون بدنسازی ایجاد 
کرده و به طور حتم در س��طح آس��یایی و بین المللی موفق تر خواهد بود و هدف گذاری هایش بر این است که 

قدرت اصلی جهان باشد که کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش نیز از او حمایت می کنند.
رییس کمیته ملی المپیک با تاکید بر جایگاه قهرمانان بدنسازی ایران در آسیا و جهان از رافائل سانتونخا، 
رییس فدراسیون جهانی پرورش اندام خواست تا جمهوری اسلامی ایران کرسی های جهانی بیش تری داشته 
باش��د و از نصی��رزاده در این زمینه حمایت ش��ود. او ادامه داد: با توجه به اهمی��ت و توجه ما به ورزش پاک، 

خوشبختانه در یکسال اخیر نصیرزاده قدم های جدی برای ایجاد یک ورزش پاک برداشته است.
صالح��ی امی��ری افزود: با توجه به این که آکادمی ملی المپیک جزو 12 آکادمی برتر جهان اس��ت و طی ۴ 
سال گذشته 300 دوره آموزشی برگزار کرده است و از امکانات سخت افزاری و نرم افزاری کافی برای برگزاری 
دوره های آموزشی برخورداریم و برای سال 2022 توسعه آموزش در داخل، آسیا و بین الملل را نیز در دستور 
کار خ��ود قرار دادیم. وی گفت: از ش��ما دعوت می کنم ضمن بازدید از ای��ن مرکز برای برگزاری و میزبانی از 

دوره های آموزشی در سطح آسیایی و بین المللی با ایجاد ارتباطی قوی تر از ما حمایت کنید.
در ادامه رافائل س��انتونخا، رییس اس��پانیایی فدراس��یون جهانی پرورش اندام گفت: باور داریم که ورزش 
به خصوص بدنس��ازی نه تنها جس��م را پرورش می دهد بلکه در رفع اس��ترس و بالا بردن سلامت روانی فرد و 
افزایش روحیه وی کمک می کند اما باید توجه کرد که این اتفاق فقط با ورزش به تنهایی امکان پذیر نیست 
بلکه نیازمند یک سبک صحیح زندگی است که شامل تغذیه در کنار تمرینات مناسب است که نقش آموزش 
برای رسیدن به این سبک زندگی بسیار حائز اهمیت است و خوشحالم که شما نیز به امر آموزش توجه ویژه 
دارید. او ادامه داد: ورزش بدنس��ازی با شاخه های مختلف فیتنس و پرورش اندام در دنیا میلیون ها نفر دنبال 
کننده دارد به همین جهت ما به آن فراتر از یک ورزش و بیش تر به عنوان یک س��بک زندگی نگاه می کنیم؛ 
درس��ت اس��ت که ورزش قهرمانی اهمیت زیادی دارد اما در پس پرده باید پیغام ش��فاف برای سبک زندگی 

صحیح بدهیم و این ماموریت ماست که باید چهره استراتژیک داشته باشد.

س�رمربی تیم مل�ی فوتبال ای�ران عقی�ده دارد بعد از 
دو دوره پیاپ�ی حض�ور در جام جهانی طبیعی اس�ت که 

انتظارها از این تیم بالا باشد.
دراگان اسکوچیچ سرمربی ایران است، تیم او در حالی به جام 
جهانی قطر رفت که کمتر کس��ی انتظارش را داش��ت. او حالا از 

زندگی در ایران و انتظارات از ایران در جام جهانی می گوید.
زمانی که دراگان اس��کوچیچ در فوریه 2020 س��رمربی ایران 
ش��د، این تیم مل��ی در مقدماتی جام جهانی قط��ر در موقعیت 
بس��یار بدی  قرار داش��ت. آن ها در چهار بازی اول تنها 6 امتیاز 

کس��ب کردند و مارک ویلموتس سرمربی س��ابق بلژیکی از هدایت تیم ملی ایران جدا شد. ایران در دو دوره 
قبلی جام جهانی حضور داش��ته است و در کش��وری که فوتبال در آن بسیار محبوب است، تصور نمی شد به 
قطر راه نیابد. به همین دلیل تصمیم گرفتند دراگان اس��کوچیچ 53 س��اله، بازیکن و مربی سابق ریژکا که از 
س��ال 2013 هدایت ۴ تیم ملوان، فولاد، خونه به خونه و صنعت نفت را در ایران بر عهده داش��ت به را عنوان 

سرمربی تیم ملی ایران منصوب کنند.
تیم ملی ایران به لطف او وارد یک سری پیروزی شد و در پایان دی به مقام اول گروه خود و صعود به جام 
جهانی دس��ت یافت. ایران باید دو بازی آخر مقدمات��ی را در پایان ماه انجام دهد اما تغییری در وضعیت این 
تیم ایجاد نخواهد کرد. طبق آخرین رده بندی فیفا، ایران در رده بیس��ت و یکم قرار دارد و تعداد بیش��تری از 
بازیکنان این کش��ور در باش��گاه های قدرتمند اروپایی بازی می کنند و اس��کوچیچ امیدوار است ایران در جام 
جهانی آینده به گونه ای موفق ش��ود که تا به حال نبوده اس��ت. او از زندگی و کار در ایران بسیار لذت می برد، 
اما اگر واقعاً با ایران در قطر موفق ش��ود، به راحتی ممکن است به اروپا برگردد و باشگاهی احتمالا اسپانیایی 

را اداره کند. اسکوچیچ به غیر از ریژکا، برای لاس پالماس و کامپوستلا بازی کرد.
احس��اس رضایت و خوش��ی زیادی در فوتبال ایران حاکم است، بسیاری از روزنامه نگاران می نویسند که با 
تغییرات س��اختاری، تیم ملی آن ها می تواند در بین 10 تیم برتر جهان قرار گیرد. آیا این یک اغراق اس��ت یا 

یک فرض واقعی؟
ایران کشور بزرگی است و پتانسیل بالایی دارد. مردم فوتبال را دوست دارند، پایگاه استعدادها بزرگ است. 
من فکر می کنم کار با جوانان کاملًا نادیده گرفته ش��ده اس��ت و این چیزی است که می تواند ایران را بزرگتر 
از آنچه هست، کند. در آسیا نمی توانیم بزرگتر از آن باشیم چون بهترین هستیم که این را در نتایج و حضور 
مستمر ایران در جام جهانی می توان دید. پتانسیل ها بسیار زیاد است، استعدادهای زیادی وجود دارد و با کار 

بهتر با جوانان، این پتانسیل بارزتر می شود.

عصرآزادی / سرویس ورزشی - فرهادپور: 6 بازیکن 
تیم ماشین سازی تبریز به اردوی تیم ملی امید کشور 

دعوت شدند.
به گزارش س��رویس ورزش��ی عص��رآزادی، 6 بازیکن تیم 
فوتبال ماش��ین س��ازی تبریز به اردوی تیم ملی امید کشور 
فراخوانده ش��دند. عرفان اکرمی، میثم نامور، سینا عبدالهی، 
متین پارس��ا، آرمان رحمانی، امیر ش��هیم بازیکنان ماش��ین 
سازی هستند که باید روز 26 اسفند خود را به سرمربی تیم 

ملی امید معرفی کنند.

روز گذشته اسامی بازیکنان دعوت شده به گروه اول اردوی 
آماده سازی تیم ملی فوتبال امید که قرار است در روزهای 26 
تا 29 اس��فند، تمرینات آماده سازی خود را زیرنظر کادرفنی 

برگزار کنند، اعلام شد.
تیم ماش��ین سازی تبریز به دلیل بسته بودن پنجره نقل و 
انتقالاتی موفق به جذب بازیکنی نشده و با تیم امید و جوانان 

خود در لیگ دسته یک ایران حضور یافته است.
این تیم در پایان هفته بیست و یکم با 6 امتیاز در رده آخر 

جدول لیگ دسته یک ایران قرار گرفته است.

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: تیم 
نوجوانان دبیری برابر حری�ف خود به برتری پر گل 

دست یافت.
به گزارش س��زویس ورزش��ی عصرآزادی، در هفته دوم 
لیگ نوجوانان اس��تان آذربایجان شرقی تیم دبیری تبریز 
در ورزش��گاه  5 ه��زار نفری مرزداران تبری��ز میزبان تیم 
سراب جوان بود که این بازی در پایان با برتری 6 بر یک 

تیم دبیری به پایان رسید.

مه��دی قهرمانی در این ب��ازی هت تریک کرده و زننده 
3 گل تیم��ش ب��ود و امیررض��ا م��ولا 2 گل و امیررض��ا 
 موس��ی پ��ور دیگر گل های تی��م نوجوانان دبی��ری را به

ثمر رساندند.
ش��اگردان رس��ول محمدپور با این پیروزی پر گل برای 

سایر تیم های این مسابقات خط و نشان کشیدند.
تیم های اول و دوم این مسابقات به لیگ مناطق کشور 

صعود می کنند.

پیروزی پر گل نوجوانان دبیری

دعوت از 6 بازیکن تیم ماشین سازی به اردوی تیم ملی امید کشور


